
 

 

   

 

 

 

 

Sammanträde med styrelsen i Värmlands Skidförbund 

 

Plats: Idrottens Hus i Karlstad.  

Datum: 2015-06-08  kl.17.30. 

 

Närvarande: Janne Bengtsson, Birgitta Nilsson, Thomas Eriksson, Thore Berglund, 

 Mattias Aronsson och Annika Hofstedt 

 

 Från valberedningen: 

 Sten-Olav Olsen, Stig Nilsson och Björn Hofstedt 

 

1. Mötets öppnande. 

 Ordförande Janne Bengtsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2. Godkännande av dagordning. 

Utsänd dagordning godkändes. 

  

3. Val av mötessekreterare/protokollsjusterare. 

Birgitta Nilsson valdes att föra dagens protokoll. 

Till protokollsjusterare valdes Mattias Aronsson. 

 

4. Föregående protokoll. 

Protokoll från styrelsemöte 2015-04-27  gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

5. Kommittérapporter  

 

Snow-team: 
Snow Team-träff och Skidtinget har ägt rum i Torsby.  En lyckad träff, bra stämning bland 

deltagarna som bl.a fick information om skidgymnasiet. Henrik Gustafsson höll ett bra 

föredrag. Önskan finns att ha ett vårting och ett höstting. 

 

Alpint:  

Inget att rapportera sen senaste mötet. 

 

Längd:  

Inget att rapportera sen senaste mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

6. Ekonomisk rapport 

Tore gick igenom det ekonomiska läget per 31/5. Nya bidragsregler kommer att införas. 

Annika Hofstedt ska fortsätta undersöka om ekonomiarbetet för VSF eventuellt ska kunna 

läggas ut till bokföringsbyrå. 

 

7. Övriga frågor: 

 Flera styrelsemedlemmar har meddelat att inte ställa upp på omval på årsmötet. 

 Valberedningen kommer att komma med förslag på årsmötet hur detta ska lösas. 

 

8.  Nästa styrelsemöte 

Måndagen 7 september 2015 kl 17.30. 

 

Årsmötet är planerat till 15 oktober kl 19.00. 

 

  9.  Avslutning.      

              Ordförande Janne Bengtsson tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet:   Justeras:  

    

 

 

Birgitta Nilsson   Mattias Aronsson 


